



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດ ທີ 06 ກັນຍາ 2020 (09-06-2020)

ຈັດພຣະເຈົ້າໄວ້ອັນດັບນຶ່ງ

ເມື່ອໃດຄໍາຕອບງ່າຍໆເຮັດໃຫ້ທ່ານຕົກຕະສົງ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຈົ້າຕ້ອງເປັນທີ່ນຶ່ງໃນທຸກໆດ້ານຂອງຊີວິດ.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ: ທ່ານເຄີຍຮູ້ສຶກຜິດຫວັງ, ເຮັດໃຫ້ໃຈຮ້າຍ, ເຈັບປວດ, ສັບສົນມາກ່ອນບໍ່? ພວກເຮົາທຸກຄົນເຄີຍ. ຊີວິດມາກັບບັນຫາ-ແລະບັນຫານີ້ສາມາດສະແດງອອກມາໃນຫຼາຍໆທາງ. ເວລາຫຼາຍບັນຫາເກີດຂຶ້ນພໍແລ້ວ, ຊີວິດກໍເລີ່ມຮູ້ສຶກເໝືອນການເພພັງຢ່າງໃຫ່ງຫຼວງອັນນຶ່ງ.

ຊາຍຄົນນຶ່ງໄປພົບໝໍຍ້ອນວ່າເຈັບໄປໝົດທັງຕົວ. ຕັ້ງແຕ່ເທິງຫົວຈົນຮອດພື້ນດີນ, ລາວຮູ້ສຶກເຈັບໄປໝົດ. ແຕ່ລະບ່ອນເມື່ອລາວແຕະກໍຈະເຈັບຢ່າງແຮງ. ທ່ານໝໍແນມເບິ່ງລາວແລະເວົ້າວ່າ, “ເອີ, ອັນນີ້ກໍແປກ. ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ເຫັນມີຫ່ຽງຜິດປົກກະຕິ.” ໝໍຮີບບອກຊາຍຄົນນັ້ນແຕະບ່ອນຕ່າງໆຕາມຕົວຂອງລາວ, ລາວຮ້ອງຂຶ້ນດ້ວຍຄວາມເຈັບປວດຢ່າງແຮງ. ຫຼັງຈາກນັ້ນຄາວນຶ່ງ, ທ່ານໝໍຈຶ່ງຮູ້ອາການຂອງບັນຫາ. “ທ່ານເອີຍ,” ທ່ານໝໍເອີຍຂຶ້ນ, ມີພິລຸດໜ້ອຍນຶ່ງ, “ຂໍມີທ່ານຂຶ້ນ”.

ຂະນະທີ່ມັນຮູ້ສຶກຄືກັບວ່າທຸກສິ່ງຜິດປົກກະຕິໄປໝົດ, ທີ່ແທ້ມີພຽງຢ່າງດຽວ. ນີ້ກໍເປັນຈິງກັບຊີວິດຂອງເຮົາເໝືອນກັນ. ເຖິງແມ່ນວ່າທຸກສິ່ງໃນຊີວິດເບິ່ງເໝືອນພັງໄປໝົດກໍຕາມ, ຄໍາຕອບອອກມາພາຍໃຕ້ຄໍາເວົ້າເຫຼົ່ານີ້: ຈັດພຣະເຈົ້າໄວ້ອັນດັບນຶ່ງ. ການເຮັດແນວນີ້ເປັນຜົນດີຕໍ່ທຸກສິ່ງ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າແນວໃດ : ອີພຍົບ 20:1-6; ເພງສັຣເສີນ 16:1-4ກ; 9-11 (ເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2, 3)

ການສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ອີພຍົບ 20:1-6.

1ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງກ່າວຖ້ອຍຄໍາຕໍ່ໄປນີ້ວ່າ 2“ເຮົາແມ່ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງເຈົ້າ ຜູ້ໄດ້ນໍາພາພວກເຈົ້າອອກຈາກປະເທດເອຍິບ ຄືອອກຈາກປະເທດທີ່ພວກເຈົ້າໄດ້ຕົກເປັນທາດ. 3ພວກເຈົ້າຢ່າມີພຣະອື່ນນອກຈາກເຮົາ. 4ພວກເຈົ້າຢ່າເຮັດຮູບໂຄລົບສໍາລັບຕົນ ຫຼືຮູບສິ່ງນຶ່ງສິ່ງໃດທີ່ມີຢູ່ໃນສວັນຊັ້ນພໍ້າ ໃນແຜ່ນດິນ ຫຼື ໃນນໍ້າລຸ່ມແຜ່ນດິນ. 5ຢ່າຂາບໄຫວ້ຮູບເຫຼົ່ານັ້ນ, ເພາະວ່າເຮົາເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກເຈົ້າແລະເປັນພຣະເຈົ້າຜູ້ຫວງແຫ່ນພວກເຈົ້າເຮົາຈະລົງໂທດລູກຫຼານຜູ້ທີ່ຊົງເຮົາເຖິງສາມສີ່ຊົ່ວອາຍຸຄົນ 6ແຕ່ຈະສະແດງຄວາມຮັກພັນຄົງຕໍ່ຜູ້ທີ່ຮັກເຮົາ ແລະ ຕໍ່ຜູ້ທີ່ປະພຶດຕາມພຣະບັນຍັດຂອງເຮົາ ຫຼາຍຊົ່ວອາຍຸພັນຄົນ.

ພວກເຮົາຕ້ອງຖືພຣະເຈົ້າເປັນອັນດັບນຶ່ງ ເພາະວ່າພຣະອົງເປັນພຣະເຈົ້າພຽງຜູ້ດຽວ. ຖ້ອຍຄໍານີ້ກວມໄປກ້ວາງເກີນກວ່າເຮົາຄິດ. ແນ່ນອນ, ພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍອາດເວົ້າວ່າ, “ພຣະເຈົ້າມາກ່ອນໃນຊີວິດຂ້ອຍ.” ແຕ່ພຣະອົງເປັນດັ່ງນັ້ນແທ້ບໍ່? ສໍາລັບບາງຄົນ, ສິ່ງ “ແລກ” ໃນຊີວິດແມ່ນເງິນ, ການງານ, ຄວາມມ່ວນຊື່ນ, ການເມືອງ, ຂ່າວສັງຄົມບຸກຄົນ, ຫຼືເຄື່ອງຂອງພິເສດອັນໃດອັນນຶ່ງ. ແຕ່ໜ້າເສັຍດາຍ, “ສິ່ງແລກ”-ພວກນີ້ ຈັດເປັນສິ່ງສູງສົ່ງເໜືອສິ່ງອື່ນໃດທີ່ແຜ່ຫຼາຍໃນສັງຄົມຂອງເຮົາ. ເມື່ອເຮົາໃຫ້ການໂຄຣົບ, ສິດ, ແລະ ການນະມັສການຜູ້ໃດຜູ້ນຶ່ງຫຼືສິ່ງໃດສິ່ງນຶ່ງຊຶ່ງພຣະເຈົ້າອົງດຽວສົມຄວນໄດ້ຮັບນັ້ນ, ພຣະຄໍາພີບອກດ້ວຍຄໍາດຽວຄື: ການຫຼີ້ນຊູ້.

ຈົງຢູ່ໃນວັທນະທັມຂອງເຮົາ ເຮົາບໍ່ກາບໄຫວ້ພຣະໄມ້ ຫຼືຮູບໂຄຣົບ. ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ມີພິທີກຳຫຼືການຂາບໄຫວ້ໃດໆທັງສິ້ນ. ການທີ່ບໍ່ໄດ້ຂາບໄຫວ້ດ້ວຍກາຍກໍດີຢູ່, ແຕ່ຍັງມີບາງສິ່ງນໍາເຮົາໄປໃນທາງຜິດກໍເປັນໄດ້. ແມ່ນຢູ່ເຮົາບໍ່

ໄດ້ຍົກມືນິບ ຫຼືກົມຫົວໃຫ້ ກິລາ, ການງານ, ການເມືອງ, ຂ່າວສານມວນຊົນ, ບຸກຄົນ, ຫຼື ເຄື່ອງຂອງພິເສດໃດໜຶ່ງ, ພວກເຮົາອາດຄິດພຽງວ່າສິ່ງເຫຼົ່ານັ້ນບໍ່ໄດ້ແມ່ນພຣະທຽມ. ແຕ່ພວກເຮົາກໍຍັງອາດເຊື່ອພຣະເຈົ້າຜິດພ້ຽນຈາກຈຸດເດີມ ທີ່ວ່າພຣະເຈົ້າເປັນອັນດັບໜຶ່ງໃນຊີວິດຂອງເຮົາ. ເຖິງແມ່ນພຣະທຽມບໍ່ສຳຄັນ ແຕ່ກໍຍັງປາກົດມີໃນວັທນະທັມ, ໃນ ຫົວຄິດຂອງເຮົາຢູ່. ພຣະທຽມອາດເປັນບຸກຄົນ, ສະຖານທີ່, ຫຼືສິ່ງຂອງທີ່ເຂົ້າມາແທນຄວາມສັກສິດຂອງພຣະເຈົ້າໃນ ຊີວິດເຮົາ.

ບ່ອນໃດແດ່ທີ່ເຮົາເຫັນຕົວຢ່າງພຣະທຽມໃນເຮືອນປະເພດນີ້ໃນວັທນະທັມຂອງເຮົາ?

ພຣະເຈົ້າຮຽກຮ້ອງໃຫ້ເຮົາມອບຕົວຂອງເຮົາໃຫ້ພຣະອົງກ່ອນ ເພາະພຣະອົງຜູ້ດຽວເປັນພຣະເຈົ້າ. ໃນພຣະອົງ ຜູ້ດຽວເຮົາສາມາດພົບຊີວິດຈິງ, ທັງໃນໂລກນີ້ແລະໂລກໜ້າ. ຖານະກະສັດ, ພຣະອົງຊົງປະທັບເໜືອທຸກສິ່ງ. ພຣະ ອົງປົກຄອງທຸກສິ່ງ. ບົດບັນທຶກເຣື່ອງອານາຈັກສວັນຂອງພຣະເຈົ້າ ແມ່ນການສະແດງໃຫ້ເຫັນເຖິງການປົກຄອງທຸກ ສ່ວນຂອງຊີວິດ. ການປົກຄອງຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຢັ້ງຮາກຢູ່ທີ່ ອຳນາດ, ເລັກຼ່ຽມ, ຫຼື ຄວາມໂລບ; ການປົກຄອງ ຂອງພຣະເຈົ້າມີຮາກຖານຢູ່ໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ.

ການເອົາພຣະອົງເປັນນ້ຳເບີໜຶ່ງໃນຊີວິດເຮົາແມ່ນການດຳເນີນຊີວິດເນັ້ນດ້ວຍຄວາມຮັກ ຊຶ່ງເກີດຈາກວິນຍານ ແຫ່ງຄວາມກະຕັນຍູ. ຫຼາຍຄົນທີ່ສຶກສາ ຫຼືເທສນາເຣື່ອງພຣະບັນຍັດສິບປະການ ມັກຂ້າມຂໍ້ພຣະຄັມພິເປດຫົວ ເຣື່ອງຂອງອົພຍົບບົດ 20. ກ່ອນພຣະເຈົ້າປະທານພຣະບັນຍັດສິບປະການ, ພຣະອົງໄດ້ຍ້າເຕືອນຊາວອິສຣາເອນ ເຖິງສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ກະທຳເພື່ອເຂົາກ່ອນ. “ເຮົາແມ່ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກເຈົ້າຜູ້ໄດ້ນຳພາພວກເຈົ້າອອກຈາກ ປະເທດເອຍິບຕີອອກຈາກປະເທດທີ່ພວກເຈົ້າໄດ້ຕົກເປັນທາດ” (ຂໍ້ 2). ກ່ອນທີ່ພຣະເຈົ້າຈະລົງມືຂຽນພຣະບັນຍັດຂໍ້ ໃດຂໍ້ໜຶ່ງ, ພຣະອົງຍ້າເຕືອນຊາວອິສຣາເອນເຖິງການໂຖ່ແລະອິສຣະພາບທີ່ພຣະອົງມອບໃຫ້. ຄວາມກະຕັນຍູຕໍ່ພຣະ ອົງໃນສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ກະທຳແມ່ນການຮັບໃຊ້ພຣະອົງເປັນຮາກຖານຂອງການຈັດພຣະອົງເປັນນ້ຳເບີໜຶ່ງ. ບໍ່ຕ້ອງ ຍ້ານ. ບໍ່ເປັນທາດ. ບໍ່ໄດ້ບັງຂັບໃຫ້ນະມັສການ. ບໍ່ແມ່ນ. ຕາມທຳນຽມຄວາມກະຕັນຍູ ສຳລັບອິສຣະພາບທີ່ພຣະ ອົງໄດ້ມອບໃຫ້ເຂົານັ້ນຄືພຣະເຈົ້າຮຽກຮ້ອງໃຫ້ຖວາຍກຽດແດ່ພຣະອົງກ່ອນ.

ພຣະອົງຮຽກຮ້ອງພວກເຮົາແບບດຽວກັນໃນທຸກວັນນີ້. ການນະມັສການຕາມກົດບໍ່ແມ່ນການນະມັສການ. ການ ນະມັສການຕາມຄຳສັ່ງບໍ່ແມ່ນການນະມັສການ. ການຖວາຍກຽດຕາມຄຳສັ່ງບໍ່ແມ່ນການໃຫ້ກຽດ. ການປະຕິບັດພາຍ ນອກບໍ່ແມ່ນການປະຕິບັດທີ່ບົ່ງບອກເຖິງການຖວາຍກຽດດ້ວຍຄວາມຈິງໃຈສເມີ. ເມື່ອພຣະເຈົ້າບອກໃຫ້ເຮົາເອົາພຣະ ອົງເປັນນ້ຳເບີໜຶ່ງແມ່ນພຣະອົງຕ້ອງການຫົວໃຈຂອງພວກເຮົາ. ຖ້າພວກເຮົາມອບໃຈຂອງເຮົາໃຫ້ພຣະອົງ, ພຣະອົງ ຊາບແລ້ວວ່າການກະທຳຈະຕາມມາ.

ສິ່ງຂອງໃນຊີວິດເຮົາກາຍເປັນຮູບໂຄຣົບໄດ້ແນວໃດ?

2. ເພງສັຣເສີນ 16:1-4ກ.

“¹ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍໃຜດຣຸ້ມຄອງຂ້ານ້ອຍມາເພິ່ງພຣະອົງເພື່ອຄວາມປອດພັຍ. ²ຂ້ານ້ອຍທູນຕໍ່ພຣະອົງວ່າ “ພຣະອົງແມ່ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້ານ້ອຍ ທຸກສິ່ງທີ່ດີແມ່ນຂອງພຣະອົງຊົງປະທານໃຫ້” ³ພວກທີ່ເຊື່ອພຣະຜູ້ເປັນ ເຈົ້າເປັນຄົນປະເສີດທີ່ສຸດຂ້ານ້ອຍມີຄວາມດີໃຈຢ່າງໃຫ່ງຕໍ່ພວກເຂົາ ⁴ແຕ່ພວກທີ່ຕິດຕາມພຣະອື່ນກໍຮັບເອົາຄວາມ ທຸກລຳບາກໃສ່ຕົວເອງ.

ເມື່ອດາວິດກ່າວວ່າ “ທຸກສິ່ງທີ່ດີແມ່ນຂອງພຣະອົງຊົງປະທານໃຫ້” (ຂໍ້ 2), ເພິ່ນບໍ່ໄດ້ໃຊ້ໂຍກທີ່ກວມລວມ ວ່າທຸກສິ່ງທີ່ເພິ່ນມີເປັນສິ່ງທີ່ບໍ່ດີ. ເພິ່ນພຽງຢາກເນັ້ນໜັກຄວາມສຳຄັນຂອງຄວາມຕ່າງກັນວ່າ: ພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ ທີ່ດີ. ເພາະສະນັ້ນ, ພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນທີ່ເປັນກົກເຄົ້າຂອງທຸກສິ່ງດີເໝືອນກັນ. ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເວົ້າວ່າ ຖ້າສິ່ງໃດຮູ້

ສຶກວ່າບໍ່ດີ, ບໍ່ໄດ້ມາຈາກພຣະເຈົ້າ. ມີຫຼາຍສິ່ງອາດຄືວ່າບໍ່ດີສຳລັບເຮົາ, ແຕ່ພຣະເຈົ້າໃຊ້ສິ່ງເຫຼົ່ານັ້ນພາເຮັດໃຫ້ດີ. ແລະເພາະຄວາມຈຳກັດ, ຂອບເຂດຄວາມເຂົ້າໃຈຂອງເຮົາ, ຊາຕານຊອກຫາໃຊ້ສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ເພື່ອປູກຝັງຄວາມສົງສັຍ ໃນຄວາມດີຂອງພຣະເຈົ້າລົງໃນໃຈເຮົາ.

ພຣະຄົມພິຄຳປະກັນເຮົາວ່າທຸກສິ່ງນຳມາໃຊ້ເພື່ອໃຫ້ເກີດຜົນດີໃນເມື່ອເຮົາຮັກພຣະເຈົ້າແລະເອົາພຣະອົງເປັນນຶ່ງ (ໂຣມ 8:28-29). ຮິດອຳນາດແລະພຣະກຳລັງຂອງພຣະເຈົ້າສາມາດຫັນປ່ຽນໂຕະແລະປັ້ນຂໍ້ຄວາມຕ່າງໆໄປຫາ ພຣະປະສົງດີຕາມເຈຕະນາຂອງພຣະອົງ. ແຕ່ພຣະສັນຍາໃນ ໂຣມ 8:28-29 ບໍ່ໄດ້ນຳໃຊ້ໃນທຸກໆສະຖານະການ. ມັນນຳໃຊ້ກັບ “ຜູ້ທີ່ຮັກພຣະເຈົ້າ” ແລະດຳເນີນຊີວິດ “ຕາມພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ.” ແປວ່າ: ນຳໃຊ້ກັບຜູ້ເອົາ ພຣະເຈົ້າກ່ອນ.

ແລ້ວເປັນຫຍັງພວກເຮົາຈຶ່ງບໍ່ຢາກເອົາພຣະເຈົ້າເປັນນຶ່ງ? ບໍ່ພຽງພຣະອົງສາມາດພິກບັນທຸກສິ່ງເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ດັ່ງທີ່ ທ່ານຢາໂກໂບບອກເຮົາວ່າ, “ການປະທານອັນດີທຸກຢ່າງ ແລະຂອງປະທານອັນດີເລີດທຸກຢ່າງຍ່ອມມາແຕ່ທາງເທິງ ແລະລົງມາຈາກພຣະບິດາແຫ່ງບັນດາດວງສວ່າງ, ໃນພຣະບິດາບໍ່ມີການປ່ຽນແປງແລະ ບໍ່ມີເງົາເນື່ອງຈາກການຊົງ ໝູນວຽນ” (ຢາໂກໂບ 1:17). ພຣະເຈົ້າເປັນແຫຼ່ງທີ່ມາຂອງສິ່ງດີທຸກຢ່າງ. ຕົ້ນເດີມຂອງຄຳວ່າລົງມາແມ່ນໃນປະຈຸ ບັນ; ນີ້ໝາຍຄວາມວ່າ ຂອງປະທານທີ່ “ດີແລະດີເລີດ” ທີ່ພຣະເຈົ້າປະທານໃຫ້ພວກເຮົາຍັງຫຼັງໄຫຼມາສູ່ເຮົາຕໍ່ໄປ.

ບໍ່ວ່າອັອກຊີເຢັນທີ່ເຮົາທັນໃຈ, ອາຫານທີ່ເຮົາກິນ, ການເຄື່ອນໄຫວຂອງອະວັຍວະຮ່າງກາຍ, ຫຼືຜົນທີ່ເຮັດໃຫ້ດີນ ຊຸ່ມ, ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຢຸດຢັ້ງໃນການໃຫ້ສິ່ງດີແກ່ເຮົາ. ທ່ານເຄີຍຄິດບໍ່ວ່າຈະມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນ ຖ້າພຣະເຈົ້າອັດຕັນໃນທັນ ທິທັນໃດຫຼືຢຸດສະຖັກຈັກສິບນາທີ? ແມ່ນພຽງແຕ່ຍາມດຽວ, ໂລກຂອງເຮົາກໍຈະເກີດບັນຫາທັນທີ.

ຈຶ່ງຈຳໄວ້ວ່າ: ຖ້າບາງສິ່ງດີ, ແຫຼ່ງທີ່ມາແມ່ນພຣະເຈົ້າ. ຖ້າບາງສິ່ງປາກົດວ່າ “ບໍ່ດີ”, ແຫຼ່ງທີ່ມາອາດຍັງແມ່ນ ພຣະເຈົ້າ. ແມ້ກະທັ້ງພວກເຮົາປະເຊີນກັບສິ່ງບໍ່ດີ (ຊົ່ວຮ້າຍ) ເລັກໜ້ອຍ, ມັນເປັນພຽງສິ່ງທີ່ພາໃຫ້ເຮົາຫວນລະນຶກ ເຖິງວ່າສິ່ງດີຂອງພຣະເຈົ້າຍັງສືບຕໍ່ຫຼັງໄຫຼມາ. ໃນທີ່ສຸດ, ຣັສມີອັນຮຸ່ງເຮືອງດັ່ງແສງເພັດທີ່ຮຸ່ງທີ່ສຸດຈະສາດສ່ອງໃສ່ ຜ້າສາກຂອງຜ້າກັງສີດຳນັ້ນ.

ເວລາໃດທ່ານຖືກຈອງດຶງໃຫ້ທັນໄປເຊື່ອສິ່ງທີ່ຢູ່ຂ້າງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ?

3. ເພງສັຣເສີນ 16:9-11.

⁹ດັ່ງນັ້ນ ຂ້ານ້ອຍຈຶ່ງເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມສຸກ ແລະ ຄວາມມ່ວນຊື່ນ ພ້ອມທັງມີຄວາມຮູ້ສຶກສະບາຍໃຈ ຢູ່ເລື້ອຍໆ
¹⁰ເພາະພຣະອົງຈະບໍ່ຊົງນຳຂ້ານ້ອຍເຂົ້າໄປສູ່ພິພົບຄົນຕາຍ ພຣະອົງຈະບໍ່ປະປ່ອຍໃຫ້ຜູ້ທີ່ພຣະອົງຮັກເຂົ້າໄປໃນ
ບ່ອນເລິກລັບນັ້ນ ¹¹ພຣະອົງຊົງຊີ້ໃຫ້ຂ້ານ້ອຍເຫັນທິນທາງຊຶ່ງນຳໄປສູ່ຊີວິດ ພຣະພັກຂອງພຣະອົງທຳໃຫ້ຂ້ານ້ອຍ
ເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມມ່ວນຊື່ນ ແລະຄວາມຊົດຊ່ອຍຂອງພຣະອົງກຳນຳຄວາມຍິນດີມາໃຫ້ຕະຫຼອດໄປ.

ພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍ ຜ່ານຜ່າຊີວິດໂດຍຫວັງຈະຮູ້ວ່າຕົນຈະໄປໃສ. ພວກເຮົາໃຊ້ເງິນຊື້ແອັບລາຄາແພງເພື່ອຊ່ອຍ ເຮົາຫາເສັ້ນທາງຜ່ານສິ່ງທີ່ວົນວຽນສັບສົນຂອງຊີວິດຢ່າງສະບາຍດັ່ງມີອາຊີບ. ລອງເບິ່ງການໄປທ່ຽວຕ່າງປະເທດຫຼື ສະຖານທີ່ຕ່າງໆບ່ອນທີ່ກຳລັງແປງທາງຢູ່, ຢ່າງໃດກໍຕາມ, ທ່ານສາມາດຮູ້ໄດ້ຢ່າງວ່ອງໄວວ່າທ່ານບໍ່ສາມາດອາສັຍ ແອັບ (app) ຂອງທ່ານໄດ້ອີກຕໍ່ໄປ. ຫຼັກການນີ້ແນ່ນອນກໍຈະຖືກນຳໄປໃຊ້ໃນບ່ອນທີ່ເຮົາຢາກໄປໃນຊີວິດຈິງຂອງ ເຮົາ-ແລະສຳລັບຊີວິດນີ້ຮັບກໍເຊັ່ນດຽວກັນ.

“ທາງ” ຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ແມ່ນພຽງແຕ່ທາງດຽວຂອງຫຼາຍໆທາງທີ່ເຮົາເລືອກໃນຊີວິດຈິງ. ທາງຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນ ທາງດຽວທີ່ພາໄປເຖິງທັງ “ຄວາມສຸກສົມບູນໃນປະຈຸບັນແລະຄວາມມ່ວນຊື່ນຖາວອນ” ໃນພາຍໜ້າ. ພຣະເຢຊູໄດ້ຊີ້ ແຈງຄວາມສຳຄັນຂອງການຮູ້ຈັກທາງແລະການເລືອກທາງຂອງພຣະເຈົ້າເມື່ອພຣະອົງຕັດວ່າ, “ເຮົານີ້ແຫຼະເປັນທາງ

ນັ້ນ, ເປັນຄວາມຈິງ ແລະເປັນຊີວິດ, ບໍ່ມີໃຜມາເຖິງພຣະບິດາໄດ້ ນອກຈາກຈະມາທາງເຮົາ” (ໂຍຮັນ 14:6). ພຣະ ເຢຊູບໍ່ພຽງແຕ່ຮູ້ຈັກທາງ; ພຣະອົງຊົງເປັນທາງ. ພຣະອົງເປັນແຜນທີ່ GPS ຂອງເຮົາແລະບ່ອນທີ່ເຮົາສແວງຫາແມ່ນ ພຣະອົງ.

ເວລາເຮົາປັບຊີວິດຂອງເຮົາຢູ່ໃຕ້ພຣະເຢຊູ, ພຣະອົງຈະພາເຮົາໄປບ່ອນທີ່ເຮົາຢາກໄປ. ພຣະອົງເປີດປະຕູທັງ ຫຼາຍຊຶ່ງເຮົາບໍ່ມີຄວາມສາມາດເຄາະໃນເມື່ອກ່ອນ. ພຣະອົງເອົາຊະນະອຸປະສັກທີ່ເຮົາພາຍາຍາມຮື້ອອກ. ພຣະອົງເຮັດ ໃຫ້ທະເລຊຶ່ງເບິ່ງເໝືອນວ່າຍາກທີ່ຈະຜ່ານຜ່າດ້ວຍຕົວເຮົາເອງນັ້ນໃຫ້ງຽບສງົບລົງ. ພຣະອົງເປັນທາງສູ່ຊີວິດຄົບບໍລິ ບູນໃນໂລກນີ້ ແລະພຣະອົງຊົງເປັນທາງສູ່ຊີວິດນິຣັນອິກດ້ວຍ.

ຊີວິດນິຣັນເປັນຂອງປະທານໂດຍການວາງໃຈເຊື່ອຢ່າງດຽວໃນພຣະຄຣິດອົງດຽວເທົ່ານັ້ນເພື່ອສົດໃຊ້ຄວາມຜິດ ບາບຂອງເຮົາ. ດ້ວຍເຫດນີ້ ພຣະທັມຂ່າວປະເສີດຈຶ່ງຖືກເອີ້ນວ່າ “ຂ່າວດີ.” ຂ່າວດີຂອງພຣະທັມຂ່າວປະເສີດແມ່ນ ພວກເຮົາບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງສົດໃຊ້ບາບຈັກແນວ. ພຣະເຢຊູເປັນທາງນັ້ນ. ພຣະອົງຊົງເປັນຂອງປະທານ (gift) ນັ້ນ.

ພຣະບັນຍັດສິບປະການບໍ່ໄດ້ປະທານໃຫ້ເພື່ອເປັນຫ່ອມເຂົ້າສູ່ຊີວິດນິຣັນ. ຂະນະດຽວກັນ ມັນກໍເປັນຄວາມຈິງວ່າ ພຣະເຈົ້າຄາດຫວັງໃຫ້ເຮົາເຮັດຕາມຂໍ້ຄຳສັ່ງຂອງພຣະອົງ, ພຣະປະສົງສຸດທ້າຍຂອງພຣະບັນຍັດ ແມ່ນເພື່ອສະແດງ ວ່າເຮົາບໍ່ສາມາດຮັກສາພຣະບັນຍັດເຫຼົ່ານັ້ນໄດ້. ເວົ້າອີກຢ່າງໜຶ່ງວ່າ, ມັນເປີດເຜີຍຄວາມຕ້ອງການພຣະຜູ້ໂຜດໃຫ້ ພົ້ນຂອງເຮົາ. ພວກເຮົາຖືກປົດປ່ອຍເປັນອິສະຣາຍເກົ່າບັນຍັດ ແລະ ການລົງໂທດໂດຍຂອງປະທານຄວາມພົ້ນໃນ ພຣະເຢຊູ. ເຮືອງນີ້ພາໃຫ້ເຮົາຍິນຍອມແລະພ້ອມໃຈໃຊ້ຊີວິດໃຫ້ເປັນທີ່ພຣະທັຍພຣະເຈົ້າໂດຍການຈັດພຣະອົງເປັນ ອັນດັບໜຶ່ງໃນຊີວິດ.

ມີທາງໃດແດ່ທີ່ກຸ່ມເຮົາໄດ້ຊ່ອຍທ່ານຄົ້ນພົບເສັ້ນທາງຂອງພຣະເຈົ້າສຳລັບຊີວິດທ່ານ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ທ່ານສແວງຫາການຖືເອົາພຣະເຈົ້າເປັນອັນດັບໜຶ່ງໃນຊີວິດທ່ານຢ່າງໃດ? ຈົ່ງເລືອກເອົາການນຳໃຊ້ຂໍ້ໜຶ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- **ຈົ່ງຮຽນຮູ້.** ຈຸດເລີ່ມຕົ້ນສຳລັບການປ່ຽນແປງເລີ່ມຕົ້ນດ້ວຍການຮູ້ວ່າແມ່ນຫຍັງຄວນປ່ຽນ. ຖ້າມີບ່ອນໃດໃນຊີວິດ ທ່ານທີ່ບໍ່ໄດ້ໃຫ້ພຣະເຈົ້າເປັນອັນດັບໜຶ່ງ, ຈົ່ງສາລະພາບສິ່ງນັ້ນຕໍ່ພຣະເຈົ້າ. ຈົ່ງທູນຂໍການໃຫ້ອະພິຍ ແລະການ ຊ່ອຍເຫຼືອໃນການຈັດພຣະອົງໄວ້ໃນອັນດັບໜຶ່ງຂອງຄວາມຄິດ, ຄຳເວົ້າ, ແລະການກະທຳຂອງທ່ານ.
- **ຈົ່ງເລີ່ມຕົ້ນ.** ຈົ່ງປະຕິຍານຕົນແຕ່ລະວັນໂດຍການເອົາພຣະເຈົ້າເປັນອັນດັບໜຶ່ງ. ທ່ານສາມາດພັທນາອຸປະນິສັຍ ການຈັດພຣະເຈົ້າເປັນອັນດັບໜຶ່ງໃຫ້ໜັກແໜ້ນກວ່າເກົ່າໂດຍການເຕືອນສະຕິຕົວເອງໃນຄວາມຈິງນີ້ກ່ອນທ່ານຈະ ເລີ່ມຕົ້ນແຕ່ລະວັນ. ອາດໝາຍເຖິງການອະທິຖານໃນເວລາທ່ານຕື່ນຂຶ້ນຄັ້ງແລກ, ການອ່ານພຣະຄຳພີກ່ອນ ທ່ານຈະເຮັດສິ່ງອື່ນໆ.
- **ຈົ່ງຕິດຕາມ.** ຈົ່ງໃຊ້ເຈັ້ງບັນທຶກ ຫຼື ປຶ້ມບັນທຶກໃນອາທິດນີ້ໃນບ່ອນທ່ານຈະຈົດບັນທຶກທຸກຄັ້ງທີ່ທ່ານເຫັນການຈັດ ວາງເຈຕນາແລະການນຳພາຂອງພຣະເຈົ້າໄວ້ເປັນອັນດັບໜຶ່ງໃນຊີວິດຂອງທ່ານ. ທ່ານອາດຢາກແບ່ງປັນສິ່ງນີ້ ກັບເພື່ອນຄົນໜຶ່ງເພື່ອເປັນການໝູນໃຈໃຫ້ເພື່ອນຂອງທ່ານເຮັດດັ່ງດຽວກັນ.

ພວກເຮົາທຸກຄົນລ້ວນແຕ່ພາດຫວັງນຳເວລາ ແລະສະພາບການທີ່ສາມາດນຳເຮົາສູ່ຂໍ້ຜູກມັດຕ່າງໆ. ເຖິງຢ່າງໃດ ກໍຕາມ, ການຈັດພຣະເຈົ້າໄວ້ອັນດັບໜຶ່ງເປັນກຸນແຈໃນການຈັດລະບຽບຊີວິດຂອງພວກເຮົາ.

ອຸປະຖັມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <http://lsbf.us> ໂດຍ PSI